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S z a n o w n i  P a ń s t w o  
 

W grudniu 2009 r. odbyły się spotkania informacyjne Zarządu SPEC S.A. z 
poszczególnymi grupami zawodowymi pracowników Spółki, dotyczące planowanej 
transformacji, które wzbudziły wśród załogi niepokój i obawy o zachowanie miejsc pracy oraz 
oczekiwania na szczegółową i kompletną informację w tym zakresie. 

Zwłaszcza zamiar łączenia ZEC-ów jest postrzegany, jako zagrożenie dla dalszego 
prawidłowego funkcjonowania Spółki, bowiem od ich sprawnej działalności zależy los 
pozostałych, pomocniczych jednostek i Centrali SPEC S.A.  

Stojąc na stanowisku, że projekty tak istotne dla pracowników, zakładające daleko 
idące zmiany w strukturze organizacyjnej Spółki i związane z redukcją zatrudnienia winny być 
przedmiotem szczególnie wnikliwej oceny i analizy ekonomicznej, w dniu 18 stycznia 2010 
roku wystosowaliśmy do Pracodawcy pismo z apelem o niezwłoczne włączenie organizacji 
związkowych do procesu konsultacji i uzgodnień toczących się procesów a także 
przedstawianie na bieżąco wyników prac zespołów projektowych. 

W dniu 29 stycznia, 2010 r. otrzymaliśmy odpowiedź Pracodawcy z informacją, że 
prace nad sposobami standaryzacji ZEC-ów trwają i na chwilę obecną Zarząd SPEC S.A. nie 
przyjął żadnych rekomendacji zespołów projektowych dotyczących metod i kierunków 
planowanych zmian organizacyjnych w Spółce. 

Stojąc na stanowisku, że proponowany przez Zarząd sposób konsultacji i udziału 
organizacji związkowych w procesie transformacji nie spełnia naszych oczekiwań i nie 
pozwala na aktywny udział w toczących się procesach restrukturyzacyjnych, będziemy nadal 
zabiegać u Pracodawcy o niezwłoczne włączenie Związków do prac nad Programem 
Transformacji.  
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